

JOFICO

Jordan French Insurance Company



جوفيكو

الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين

Messers Jordan Securities Commission,
Amman – Jordan

Date: 28/09/2026

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين،
عمان - الأردن

التاريخ: 2026/09/28

Subject: Termination of the signed preliminary Memorandum of Understanding between Jordan French Insurance Company and Gulf Insurance Group/Jordan

الموضوع: إنهاء مذكرة التفاهم المبرمة فيما بين الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين وشركة مجموعة الخليج للتأمين/الأردن

Further to the disclosure regarding the signing of a preliminary Memorandum of Understanding between **Jordan French Insurance Company and Gulf Insurance Group / Jordan** on 14 May 2026, and in accordance with the Instructions for Disclosure of Issuing Companies and Accounting and Auditing Standards for 2004 and its amendments up to the year 2019, **Jordan French Insurance Company** hereby announces the occurrence of the material event detailed below:

لاحقاً للإفصاح المتعلق بتوقيع مذكرة تفاهم أولية فيما بين الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين وشركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن يوم الخميس الموافق لـ 2026/05/14، وعملاً بأحكام تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019، تعلن الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه:

The **Jordan French Insurance Company** Board of Directors has resolved to terminate the aforementioned Memorandum of Understanding, effective as of 28/09/2026, due to differing strategic perspectives regarding the next phase of the project. It should be noted that none of the stages contemplated under the MoU signed between the two companies has been initiated, and none of the due diligence procedures have commenced. Furthermore, no data, information, records, or documents relating to either of the two companies, their agents, or their customers have been exchanged.

قرر مجلس إدارة الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين الموافقة على إنهاء مذكرة التفاهم المشار إليها أعلاه وذلك اعتباراً من تاريخ 2026/09/28 نتيجة لتباين الرؤية الاستراتيجية بخصوص المرحلة القادمة من المشروع، علماً بأنه لم يتم الشروع بأي مرحلة من مراحل مذكرة التفاهم التي تم توقيعها بين الشركتين ولم يتم البدء بأي من اجراءات الدراسة التحليلية ولم يتم تبادل أي بيانات أو معلومات أو سجلات أو وثائق تخص أي من الشركتين أو وكلاهما أو عملائهما.

Best regards,

مع الاحترام والتقدير،

Jordan French Insurance Company
Dr. Odeh S. Abujoudeh
Chief Executive Officer

الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين
الدكتور عودة سليمان أبوجودة
الرئيس التنفيذي

☎ +962 6 5 600 200

☎ +962 6 5 600 210

☎ +962 790 767676

✉ info@jofico.com

🌐 www.jofico.com

📍 P.O.Box. 3272 Amman, 11181 Jordan
Building #124, Al-Shmesani,
Al-Shareef Abdul Hameed Sharaf St.

🌐 joficoinsurance

Since
1976